
 
 

 

 

VOORSTEL AGENDEREN RAAD/COMMISSIE 
ingevolge artikel 8. lid 3 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep 

 

RG nr.: 

  

 

Datum: dinsdag 22 augustus 2017 

 

 

Onderwerp: Herstelwerkzaamheden shared space Gennep 

 

 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 

 

Op 21 augustus 2017 is aannemer Gebra Infra in opdracht van de gemeente gestart met herstelwerkzaamheden aan de 

zebrapaden in het shared space gebied in het centrum van Gennep. Het betreft de zebrapaden Brugstraat, Zandstraat en 

Zuid-Oostwal. 

 

De communicatie van de gemeente had in eerste instantie tot gevolg dat in de Gelderlander en andere (sociale) media 

werd gesproken over mogelijke aanleg van extra zebrapaden. Na navraag over de aanleiding van de 

herstelwerkzaamheden door onze fractie zijn de teksten van de gemeente op de website en facebook aangepast met 

een toelichting: Het oppervlak van de natuurstenen zebrapaden was niet (meer) regelmatig genoeg. 

 

Deze toelichting roept nadere vragen op over de aanleg van de zebrapaden en het totale shared space die wij met 

wethouder Welles willen bespreken in de eerstvolgende commissievergadering. Vandaar het verzoek om dit 

onderwerp te agenderen voor de commissievergadering op 11 september 2017. 

 

Tevens het dringende verzoek om op voorhand reeds door middel van een memo antwoord te geven op enkele vragen. 

Dit om te voorkomen dat een vraag-antwoord-discussie ontstaat en er ruimte is voor een politieke discussie waar de 

wethouder verantwoording aflegt over het door hem gevoerde beleid in dit dossier. 

 

Voorbereidende vragen: 

 

1) Wat is precies de aanleiding voor de werkzaamheden? Wat wordt verstaan onder ‘niet (meer) regelmatig 

genoeg’? 

2) Wat zijn de kosten voor deze herstelwerkzaamheden? 

3) Sinds het opleveren van shared space: hoeveel kosten (incl. ambtelijke uren) waren nodig om het gebied aan te 

passen (incl. aanleg van de punaises voor het zandpoort)? 

4) Is het College van mening dat door de huidige maatregelen wel sprake is van een veilig gebied voor voetgangers 

en fietsers? 

5) Wie heeft besloten tot uitvoering van de herstelwerkzaamheden? Is dit een Collegebesluit? 

6) Waarom is er dermate onduidelijk gecommuniceerd zodat er in (sociale) media werd gespeculeerd over aanleg 

van extra zebrapaden? 

7) Tijdens het raadsdebat over de aanleg van shared space is in 2013 reeds door o.a. de VVD-fractievoorzitter Janine 

van Hulsteijn richting de toen verantwoordelijke wethouder van Kern, dhr. Van den Bogaart aangegeven dat dit 

plan ernstige gevolgen heeft voor de verkeersveiligheid. Waarom heeft het College niet van begin af aan 

geluisterd naar de risico’s van shared space die door onze fractie zijn geformuleerd? 

 

Zoals aangegeven ontvangen wij graag voorafgaand aan de commissievergadering antwoord op deze vragen zodat wij 

het College en verantwoordelijk Kern-wethouder Welles ter verantwoording kunnen roepen over dit desastreuze 

beleid. 

 

 

Te bespreken in de commissie 

 

Datum commissie: maandag 11 september 2017 

 

 

Namens de VVD Gennep 

 

Holger Rodoe   Janine van Hulsteijn 
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